

LINSEED

1. Amy Hui LI, *alertness*, 2024, Oil and mixed media on organza, 60 × 90 cm. © Amy Hui LI – Courtesy of the Artist and LINSEED
2. Travis MACDONALD, *Coil (autumn)*, 2025, Glue, pigment, marble dust, oil and watercolour on silk, artist frame, 80 × 60 cm. © Travis MACDONALD – Courtesy of the Artist and LINSEED
3. Prae PUPITYASTAPORN, *Written in the Sky*, 2024, Acrylic on canvas, 195 × 155 cm. © Prae PUPITYASTAPORN – Courtesy of the Artist and LINSEED
4. Shumu, *Musk Deer*, 2024, Woodcut and ink, 44 × 42 cm. © Shumu – Courtesy of the Artist and LINSEED
5. Jesse ZUO, *Listener*, 2025, Oil on canvas, 40 × 30 cm. © Jesse ZUO – Courtesy of the Artist and LINSEED
6. ZHANG Jiechen, *Sparse stitches*, 2024, Glass, Dimension variable (9 pieces). © ZHANG Jiechen – Courtesy of the Artist and LINSEED

1. 李慧，《警醒》，2024，欧根纱油画与混合媒介，60 × 90 cm © 李慧 – 致谢艺术家和 LINSEED
2. 特拉维斯·麦克唐纳，《卷(秋天)》，2025，丝绸上胶水、有机颜料、大理石末、油、水彩、艺术家手工框，80 × 60 cm © 特拉维斯·麦克唐纳 – 致谢艺术家和 LINSEED
3. 普拉·皮亚斯塔普恩，《天书》，2024，布面丙烯，195 × 155 cm © 普拉·皮亚斯塔普恩 – 致谢艺术家和 LINSEED
4. Shumu，《麝香鹿》，2024，木雕，墨，44 × 42 cm © Shumu – 致谢艺术家和 LINSEED
5. 左晨霄，《倾听之人》，2025，布面油画，40 × 30 cm © 左晨霄 – 致谢艺术家和 LINSEED
6. 张洁晨，《稀疏的针脚》，2024，玻璃，尺寸可变（9个）© 张洁晨 – 致谢艺术家和 LINSEED